

Date: 26 Feb 2025

التاريخ: 26 فبراير 2025

Subject: disclosure of the decision of the Board of directors

الموضوع : الإفصاح عن قرار مجلس الإدارة

- The board of Directors of Al-Madina Investment Holding Company S.A.O.G decided in the meeting held on Wednesday, February 26, 2025, approval the holding of the Extraordinary General Assembly of the company, on Sunday, April 16, 2025, the holding of the Extraordinary General Assembly depends on the approval of the Financial Services Authority on the agenda, if the Financial Services Authority approves the agenda of the Extraordinary General Assembly referred to, it will be held through the Muscat clearing and Depository Company platform.

- قرر مجلس ادارة شركة المدينة للاستثمار القابضة ش.م.ع.ع (الشركة) في اجتماعه الذي انعقد في يوم الاربعاء الموافق 26 فبراير 2025 ، الموافقة على انعقاد الجمعية العامة غير العادية للشركة ، وذلك في يوم الاحد الموافق 16 ابريل 2025 ، انعقاد الجمعية العامة غير العادية يتوقف على موافقة هيئة الخدمات المالية على جدول الاعمال ، في حال موافقة هيئة الخدمات المالية على جدول اعمال الجمعية العامة غير العادية المشار اليها، سيتم عقدها من خلال منصة شركة مسقط للمقاصة والاداع.

- The company will immediately disclose any updates that occur in this regard.

- ستقوم الشركة بالإفصاح فورا عن اي مستجدات تحدث في هذا الخصوص.



For/ Al Madina Investments Holding SAOG

ع / شركة المدينة للاستثمار القابضة ش.م.ع.ع